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EL BAIX EMPORDÀ

El president de Mifas Pere Tubert
s’ha cansat d’aguantar i no dir res
mentre el nom de Giropark (per-
tanyent a Mifas) ha aparegut en
dues ocasions a la premsa referent
a la gestió de la zona blava de la
Bisbal d’Empordà. Així, Tubert va
enviar ahir una carta a Diari de Gi-
rona arran de la informació que
sobre aquest afer va aparèixer en
aquest diari el passat dissabte. El
president de Mifas lamenta que
aquestes informacions «ens donen
mal nom» i en responsabilitza a l’A-
juntament bisbalenc i, especial-
ment, a l’alcalde Òscar Aparicio
(PSC) i el regidor de Via Pública
Xavier Dilmé (CiU). De fet, en el
seu article, Tubert insinua que hi
ha vinculació entre el responsable
de l’actual empresa concessionà-
ria (Aparcaments Costa Brava SL)
i Dilmé a través de la política. Es
tracta de Jordi Fabrellas Pagès,
administrador únic de l’empresa
(constituïda el 2 desembre de l’a-
ny passat)  i que en les darreres
eleccions municipals va ocupar el
número set de la llista de CiU a Pa-
lafrugell. A més, està vinculat a
Unió Democràtica de Catalunya,
partit al qual pertany Dilmé. 

Des de l’Ajuntament han ma-
nifestat la seva sorpresa perquè Tu-
bert insinui aquesta relació quan
la contractació de l’empresa de la
zona blava es va fer a través d’una
mesa de contractació en què hi ha-
via representants de tots els grups
municipals del consistori i no es va
fer cap impugnació. A més, han
apuntat que va ser un expedient de
contractació totalment tècnic i

que l’oferta d’Aparcaments Costa
Brava era la més bona de les que
es van presentar en el concurs
per atorgar la nova concessió de la
gestió de la zona blava.

Tubert ha manifestat que «jo no
he dit res fins ara», però que s’ha
decidit pronunciar públicament

perquè sent que a través de les in-
formacions aparegudes a la prem-
sa se’ls llancen acusacions, com
que no es volen sentar a negociar. 

Aquest dissabte, a la informació
que apareixia sobre aquest as-
sumpte, es deia que es va convo-
car una reunió entre les dues parts
però va ser infructuosa perquè els
representants de Mifas volien par-
lar amb l’alcalde a davant, que no
hi era. En aquest sentit, Tubert ha
manifestat que fou Aparicio qui els
va convocar i, quan van ser -hi, no
va aparèixer (Aparicio va al·legar

motius laborls). I ha afegit que
«demanem poder parlar-ne» i es-
pera en una nova cita. No obstant
això, també ha fet referència que a
través del Butlletí Oficial de la
Província es van assabentar que els
obrien un procediment de reso-
lució de contracte. En aquest edic-
te es comunica a Giropark i el seu
soci en la concessió bisbalenca,
Opciones Viales SL, que es de-
nunciarà el cas a la Fiscalia. 

El president de Mifas retreu
també a l’equip de govern que
només parli de Giropark quan el

servei el tenia concessionat una
unió temporal d’empreses en què,
com s’ha dit, també hi era present
Opciones Viales. Tampoc veu bé
Tubert que ara surti el tema de les
4.000 targetes i es pregunta «fins
quan hi haurà problemes amb
l’empresa antiga (en referència  a
l’anterior concessió)? Fins quan
tindrem atacs?».  

Quant a la retirada de les mà-
quines expenedores, entén que
són de la UTE. Si bé és una cosa
que pretenien «aclarir» a la reunió
no celebrada.

LA BISBAL D’EMPORDÀ
CARLES TORRAMADÉ

Mifas vincula el nou concessionari de
la zona blava de la Bisbal amb Unió

L’administrador de l’empresa es va presentar a les eleccions municipals per Palafrugell sota les sigles de CiU

’Ajuntament de la
Bisbal d’Empordà té
un govern municipal
que, a fi de no accep-

tar els seus problemes, no dubta
a manipular la veritat.

Sr. Òscar Aparicio, alcalde i
Sr. Xavier Dilmé, regidor, el que
passi entre els dos o entre els
seus dos partits, no ho hem de
pagar nosaltres.

Des de fa temps, acusen l’em-
presa Giropark de no haver com-
plert amb la zona blava. Com a
president del Grup MIFAS a la
qual pertany l’empresa, he de
manifestar:

Per què sempre denuncien
només a Giropark i no a la UTE,
que era la concessionària de la
zona blava?

Que estrany és que el primer
avís de denúncia fos a través del
Butlletí Oficial de la Província, és
que no sabien l’adreça?

No serà, Sr. Dilmé, que hi pot
haver coincidències amb el ge-
rent de la nova concessió i el seu

partit Unió?
Serà que l’actual concessiona-

ri té dificultats per portar a terme
la concessió?

La nova concessió, pot ésser
que no tenia l’antiguitat recone-
guda per haver fet fallida l’em-
presa Romepark?

Sr. Aparicio, no pensa que
abans d’anar a judici és lícit que
les dues parts demanin tenir una
reunió a fi d’arribar a un acord,
en el supòsit que els dos som ad-
ministradors, vostè d’un gran
Ajuntament i amb unes sigles
d’un partit polític i jo d’una sim-
ple associació de discapacitats fí-
sics.

No creu, Sr. Aparicio, que des-
prés de demanar a diferents polí-
tics del seu partit que faci el favor
d’acceptar tenir una reunió i es-
perar més d’un mes, el menys és
parlar abans de rebre una altra
amenaça per escrit al diari.

La reunió a la qual vostè no es
va presentar se’ns va confirmar a
les 10 h matí per les 11.30 h. A la

reunió hi havia el Sr. Dilmé i dos
funcionaris als quals vàrem ma-
nifestar la voluntat d’arribar a un
acord. Veient que la serietat de
l’Ajuntament no existeix, dema-
nàrem que l’alcalde també hi fos
present, mai se sap, en governs
d’aquests. L’espera va durar al-
menys una hora i mitja.

Sr. Dilmé, si no fos perquè vos-
tè és una persona que porta tant
de temps treballant pel poble ca-
talà, em faria pensar malament
pel seu afany d’anar contra Giro-
park, ja que el que es diu a l’es-
crit del Diari de l’última reunió,
no es poden dir més mentides.
Segur que el preocupa és que el
nou concessionari assumeixi tots
els compromisos adquirits.

Sr. Xavier, Unió, Sr. Òscar,
PSOE, estic convençut que com
a gestors coneixen el col·lapse de
l’economia, diners i de la Justícia
i que el seny farà que les coses es
gestionin en els despatxos.

Saben on poden localitzar-
me.
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PRESIDENT DEL GRUP MIFAS

Pere Tubert Bassas

MIFAS
RESPON A
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DE LA BISBAL

El president de Mifas
llança diferents
interrogants al govern
sobre la resolució del
conflicte de la zona blava

L’Ajuntament diu que a la
mesa de contractació hi havia
edils de tots els grups i que
ningú va impugnar res

Un grup de 13 agents de viatge dels Emirats Àrabs van visitar ahir l’Estartit en una jornada promoguda per
l’Agència Catalana de Turisme en col·laboració amb el Patronat de Turisme Costa Brava. El grup, provinent de
Barcelona, va arribar a l’Estartit al matí i se’l va acompanyar amb el Nautilus en un dels seus itineraris per la Costa del
Montgrí i les Illes Medes, a on va fer-se la presentació del destí Torroella-l’Estartit-Illes Medes i també de l’Estació
Nàutica. 



L’Estartit 13 agents de viatge dels Emirats Àrabs coneixen les Medes

DdG

Més de 300 persones van participar aquest diumenge en la degustació de
la varietat de plats que s’ofereixen durant aquest mes d’octubre dins el menú
de «Palamós Gastronòmic». La degustació va tenir lloc a la zona de la
Planassa i la van oferir gratuïtament els restaurants participants en aquest
mes gastronòmic.



Palamós 300 persones en una degustació
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